
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de raadscommissie, gehouden op 
dinsdag 24 juni 2014, aanvang 19.30 uur, in de raadzaal van het gemeentehuis te 
Middenbeemster.

Aanwezig:
De heer N.C.M. de Lange voorzitter
De heer M. Timmerman griffier
Mevrouw B.A.C. Jonkde Lange BPP
De heer L.J.M. Schagen BPP
De heer A.N. Commandeur CDA
De heer L.D.J. Fabriek CDA (aanwezig bij de punten 1 t/m 6)

De heer J.C. de Wildt CDA (aanwezig bij de punten 7 t/m 14)

De heer G.J.M. Groot D66
De heer H.W.E.Ö. Heijmans D66 (aanwezig bij de punten 1 t/m 6)

Mevrouw A.M.J. Segers D66
De heer J.W.T. Smit D66 (aanwezig bij de punten 7 t/m 14)

De heer P.C. de Waal PvdA/GroenLinks
De heer H.J. Vinke PvdA/GroenLinks
Mevrouw M.L. van Boven VVD
Mevrouw E.J. HelderPauw VVD

Op uitnodiging aanwezig:
De heer H.N.G. Brinkman burgemeester
De heer G.H. Hefting wethouder BPP
Mevrouw A. Zeeman wethouder CDA
De heer D.J. Butter wethouder VVD
De heer C. van Wijnen loco gemeentesecretaris

Afwezig met kennisgeving:
Mevrouw I. FidderLangerijs BPP
De heer J.R.P.L. Dings PvdA/GroenLinks 
Mevrouw E. KroeseVrolijks gemeentesecretaris

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet welkom de leden, de leden van het 
college, de kijkers thuis en de aanwezigen op publieke tribune.
Er is bericht van verhindering ingekomen van mevrouw Fidder, mevrouw Kroese en 
de heer Dings.

2. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 10 juni 2014.
De commissie stelt deze besluitenlijst ongewijzigd vast. 

4. Vragen aan portefeuillehouder D.J. Butter. 
De voorzitter geeft wethouder Butter de gelegenheid om een mededeling te doen.
Wethouder Butter informeert de raadscommissie over het definitieve nieuwe 
vervoerplan van EBS voor de concessie Waterland. Hij geeft aan de raads en 
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commissieleden deze informatie ook schriftelijk door tussenkomst van de griffie 
zullen ontvangen.
Vervolgens geeft de voorzitter de gelegenheid tot het stellen van vragen. 
De heer Heijmans vraagt of er een oplossing komt voor de deplorabele woning bij het 
tankstation in Noordbeemster. De heer Commandeur wijst op de redactionele fouten 
in de kennisgeving van de NAM in de Binnendijks van 14/15 juni en vraagt wat de 
consequenties hiervan zouden kunnen zijn. Tevens geeft hij aan, dat inwoners 
bezorgd zijn over verzakkingen in de toekomst. Mevrouw Jonk vraagt hoever het is 
met de gewijzigde opzet van de begroting en het invoegen van de 3 decentralisaties 
hierin. Mevrouw Van Boven vraagt hoever het is met het realiseren van de in de 
begroting opgenomen bezuinigingstaakstelling voor de Beemster kermis. 
Wethouder Butter geeft aan dat de heer Brinkman zal antwoorden op de vraag van 
de heer Heijmans. Op de vragen met betrekking tot de NAM volgt een schriftelijk 
antwoord. De wethouder geeft aan, dat hij fractiespecialisten in de voorgaande 
commissievergadering heeft uitgenodigd om na het zomerreces mee te denken over 
o.a. een andere opzet van begroting. Het idee is om de budgetten voor de 3 
decentralisaties in de begroting in één hoofdstuk onder te brengen. De heer Van 
Wijnen antwoordt, dat het overleg met de horeca en de Beemster Gemeenschap 
over de bezuinigingstaakstelling voor de Beemster kermis, op ambtelijk niveau in een 
vergevorderd stadium is. Het overleg is constructief.

5. Voorstel tot het verlenen van planologische medewerking aan woningbouw op 
2 ontwikkelkavels aan de Notarisappelstraat te Zuidoostbeemster.
De commissie kan zich met dit voorstel verenigen. De voorzitter stelt vast, dat dit 
agendapunt als Apunt voor de raadsvergadering van 24 juni 2014 kan worden 
geagendeerd.

6. Voorstel tot het vaststellen van de 4e wijziging van de begroting 2014.
De commissie kan zich met dit voorstel verenigen. De voorzitter stelt vast, dat dit 
agendapunt als Apunt voor de raadsvergadering van 24 juni 2014 kan worden 
geagendeerd.

7. Vragen aan portefeuillehouder mevrouw Zeeman
De heer De Waal vraagt of het gewijzigd beheer van het openbaar groen wordt 
geëvalueerd en zo ja of hierbij ook gelegenheid is voor de burger om hierin mee te 
denken. De heer Schagen vraagt om een opgave waaruit blijkt welke financiële 
risico’s de gemeente loopt per gemeenschappelijke regeling waaraan wordt 
deelgenomen.
Als voorbeeld noemt hij de HVC. Verder vraagt hij hoever het college zit in de 
procedure  evaluatie Structuurvisie / Provinciale Ruimtelijke Verordening en of er reeds 

een concept reactie is die de raad (vooraf) kan inzien. De heer De Wildt vraagt in het 
verlengde van zijn eerdere vraag of de zijn inziens verkeersonveilige situatie op de 
Nekkerweg ter hoogte van Fort Resort Beemster, hoelang het 2e parkeerterrein nog 
wordt gedoogd.
Mevrouw Helder verwijs naar de beantwoording op een eerdere technische vraag 
van het CDA over het onderwerp beheer van het openbaar groen en vraagt of de 
raad inderdaad in september de resultaten van de evaluatie kan bespreken. De heer 
Smit betwijfelt of de HVC rendement zal halen uit hun projecten en vraagt de 
wethouder naar haar visie hierop.
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Op de vragen over het beheer van openbaar groen antwoordt wethouder Zeeman dat 
zij de resultaten van de evaluatie in oktober aan de commissie voor bespreking kan 
voorleggen.
Over het financiële risico’s door het aandeelhouderschap van HVC meldt de 
wethouder  dat het college binnenkort de inbreng in de aandeelhoudersvergadering 
vaststelt. Informatie leert dat de neventakken van HVC hebben gerendeerd en dat 
financiële tegenslagen door de organisatie zelf opgevangen kunnen worden. Of te 
wel: Beemster wordt niet aangeslagen voor tekorten. Bij het door de heer Schagen 
gevraagde overzicht van de financiële risico’s oppert de wethouder om dit overzicht 
toe te voegen aan de begroting. Zij zal dit bespreken in het college.
Op de vraagt over de procedure evaluatie Structuurvisie / Provinciale Ruimtelijke 

Verordening meldt de wethouder dat het college vandaag een schriftelijke reactie 
heeft vastgesteld en verzonden. Zij zal deze tekst via de griffie beschikbaar stellen 
aan de raad.
Over de toekomst van het 2e parkeerterrein bij Fort Resort Beemster spreekt zij 
binnenkort met de eigenaren. Zij komt na het zomerreces hierop terug. 
De heer Schagen zegt teleurgesteld te zijn in de gang van zaken bij de procedure 
evaluatie Structuurvisie / Provinciale Ruimtelijke Verordening. Zijn fractie had betrokken 
willen worden bij het opstellen van tekst die als gemeentelijk reactie dient.
De voorzitter voegt hieraan toe, dat ook eerder is afgesproken dat de raad vooraf inzage 

krijgt in de tekst. Wethouder Zeeman vindt dat wijze waarop dit is afgehandeld, voldoende 

is. 

8. Voorstel tot het wijzigen van de Afvalstoffenverordening.
Mevrouw Van Boven stelt 2 vragen. De vragen van de heer Smit worden door de 
voorzitter beoordeeld als zijnde technische vragen. De voorzitter geeft aan, conform 
de nieuwe afspraak daarover, dat deze vragen alsnog schriftelijk kunnen worden 
ingediend en op die wijze zullen worden beantwoord. De heer Smit kan zich daarmee 
verenigen. Vervolgens stelt de voorzitter vast, dat de commissie zich met dit voorstel 
kan verenigen en dit agendapunt als Apunt voor de raadsvergadering van 24 juni 
2014 kan worden geagendeerd.

9. Vragen aan portefeuillehouder de heer Brinkman.
De heer Brinkman gaat in op de vraag die de heer Heijmans heeft gesteld bij 
agendapunt 4. Hij geeft aan dat de gemeente in gesprek is en blijft met de eigenaar 
van het tankstation aan de Oosthuizerweg voor het geval er een andere locatie voor 
een tankstation voorhanden zou komen. De eigenaar erkent het probleem van de 
woning. Het college heeft hetgeen met de eigenaar is besproken verwoord in een 
brief en in die brief aangedrongen op sloop van de woning en het opruimen van deze 
locatie. Helaas kan dit niet afgedwongen worden.
De heer De Waal verwijst naar een tweet van de heer Brinkman over energiebronnen 
en vraagt om dat standpunt op te nemen in het collegeprogramma  De heer 
Brinkman antwoordt dat dit een persoonlijke standpunt is, voortkomend uit eigen 
sterke interesse bij dit onderwerp.
Met verwijzing naar het nieuwe beleid voor de ganzenproblematiek vraagt de heer De 
Wildt hoe de handhaving daarvan zal zijn. De heer Brinkman antwoordt dat hoe de 
provincie gaat handhaven, hem nog niet bekend is. Zodra dat wel het geval is zal hij 
de commissie informeren.
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10. Vragen aan portefeuillehouder de heer Hefting.
Mevrouw Jonk vraagt of de in september aangekondigde presentatie over de 3 
decentralisaties omgezet kan worden in een werkvergadering van de raad. 
Wethouder  Hefting vindt dit een goede suggestie en oppert om daarbij ook instanties 
als bijvoorbeeld de WMO raad te betrekken. 
Na vervolgens enige discussie hierover stelt de voorzitter vast, dat de werkvorm en 
daarna wie daarvoor worden uitgenodigd wordt vastgesteld door het raadspresidium 
via een schriftelijke consultatie onder de leden van het presidium.

11. Voorstel tot het vaststellen van een nieuwe verordening voor het 
leerlingenvervoer.
Wethouder Hefting reageert op de vraag van mevrouw Van Boven. De voorzitter stelt 
hierna vast, dat de commissie zich met dit voorstel kan verenigen en dit agendapunt 
als Apunt voor de raadsvergadering van 24 juni 2014 kan worden geagendeerd.

12. Ingekomen stukken.
Er zijn geen ingekomen stukken.

13. Rondvraag (voor andere vragen dan aan de portefeuillehouders).
Er zijn geen rondvragen.

14. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur.

Aldus vastgesteld in de openbare 
commissievergadering van 9 september 2014.

de voorzitter, griffier,

M.L. van Boven M. Timmerman
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